

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: INTERNATIONAL SILICA INDUSTRIAL Date: 20-11-2024 12:26:24 PM Subject: Invitation to attend an Extraordinary General Assembly Meeting</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: الدولية لصناعات السيليكا التاريخ: 20-11-2024 12:26:24 PM الموضوع: دعوة لحضور اجتماع الهيئة العامة غير عادي</p>
<p>The Board of Directors of INTERNATIONAL SILICA INDUSTRIAL cordially invites you to attend the company's Extraordinary General Assembly Meeting which will be held at 12:00 on 24-11-2024 at An extraordinary general assembly meeting will be to discuss the following matters:</p>	<p>يسر مجلس ادارة شركة الدولية لصناعات السيليكا دعوتكم لحضور اجتماع الهيئة العامة غير العادي للشركة المنوي عقده بتاريخ 24-11-2024 الساعة 12:00 في عقد اجتماع هيئة عامة غير عادي في الساعة الثانية عشر وذلك لمناقشة جدول الاعمال التالي:</p>
<p><b>Subject:</b></p>	<p><b>الموضوع:</b></p>
<p>Amending the Company's Articles and Memorandum of Association (the proposed amendments must be attached to the invitation)</p>	<p>تعديل عقد الشركة ونظامها الأساسي. (يجب ارفاق التعديلات المقترحة على العقد والنظام الاساسي في دعوة للاجتماع)</p>
<p>1- Reducing the number of membership shares to become (1,000) one thousand shares instead of (10,000) ten thousand shares and amending the articles of association and bylaws accordingly. 2- Reducing the number of members of the Board of Directors to become (5) five members instead of (6) members and amending the articles of association and bylaws accordingly.</p>	<p>1- تخفيض عدد اسهم العضوية ليصبح (1,000) الف سهم بدلا من (10,000) عشرة الاف سهم وتعديل عقد التأسيس ونظام الاساسي بناء على ذلك. 2- تخفيض عدد اعضاء مجلس الإدارة ليصبح (5) خمسة اعضاء بدلا من (6) اعضاء وتعديل عقد التأسيس والنظام الاساسي بناء على ذلك.</p>
<p>Other:</p>	<p>آخر:</p>
<p>1- Reciting the minutes of the previous ordinary general assembly meeting. 2- Discussing the company's annual report and the Chairman's speech for the year (2023) and discussing and approving the company's future plan. 3- Hearing the company's auditors' report for the fiscal year (2023) 4- Discussing and approving the company's financial statements and budget for the year (2023). 5- Discharging the members of the Board of Directors for the fiscal year (2023) within the limits of the provisions of the law. 6- Electing the company's auditors for the fiscal year (2024) and authorizing the Board of Directors to determine their fees. 7- Approving the appointment of Ms. Duaa Suleiman Yousef Al-Tarawneh as a member of the Board of Directors instead of the resigned member</p>	<p>1- تلاوة محضر اجتماع الهيئة العامة العادية السابق. 2- مناقشة التقرير السنوي للشركة وكلمة رئيس مجلس الادارة لعام (2023) ومناقشة الخطة المستقبلية للشركة واقرارها. 3- سماع تقرير مدقي حسابات الشركة عن السنة المالية (2023) 4- مناقشة البيانات المالية وميزانية الشركة لعام (2023) والمصادقة عليهما. 5- ابراء ذمة اعضاء مجلس الادارة عن السنة المالية (2023) بحدود احكام القانون. 6- انتخاب مدقي حسابات الشركة للسنة المالية (2024) وتفويض مجلس الادارة بتحديد أتعابهم. 7- المصادقة على تعيين السيدة دعاء سليمان يوسف الطراونة كعضو مجلس إدارة بدلا من العضو المستقيل السيد ياسين حمد خليفات. 8- إضافة غاية رقم 201210 (صنع الأسمدة الطبيعية</p>

<p>Mr. Yassin Hamad Khalifat. 8- Adding purpose No. 201210 (manufacture of natural nitrogenous and phosphate fertilizers). Send feedback Side panels History Saved</p>	<p>النيتروجينية والفوسفاتية).</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Hani Daqa</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Hani Daqa</p>